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Besluitenlijst 
Vergadering van de Statencommissie Financiën, Cultuur, Bestuur en Economie 

Woensdag 22 februari 2023 
Locatie: Statenzaal van het Drents parlement 

U kunt de agendavoorstellen, de ingezonden brieven en de live-stream via het StatenInformatie- 
Systeem (SIS) inzien op de website van het Drents Parlement onder het volgende adres: 
Statencommissie Financiën, Cultuur, Bestuur en Economie (FCBE) 22 februari 2023 09:30:00, 
Drents parlement 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 22 februari 2023 is als bijlage opgeno-
men bij deze besluitenlijst. 

Aanwezig:  
de heer S.J. Vegter (voorzitter) 
mevrouw B. van den Berg-Slagter (ChristenUnie) 
de heer T.P. Blinde (JA21) 
de heer B. van Dekken (CDA) 
mevrouw G.J. Dikkers (SP) 
mevrouw H.T. Haan (GroenLinks) 
mevrouw A.M. Kleine Deters (D66) 
de heer R. du Long (PvdA) 
de heer H. Loof (PvdA) 
mevrouw W.M. Meeuwissen-Dekker (VVD) 
de heer R.C.R.J. van der Meijden (SP) 
mevrouw C.M.J. Mentink-Broekhuis (CDA) 
de heer H.R. Nijmeijer (GroenLinks) 
de heer H. Omlo (JA21) 
mevrouw S.J. Peeks (Partij voor de Dieren) 
de heer S.R. Pormes (GroenLinks) 
de heer H.J. Pragt (D66) 
mevrouw J.A. Roggen (PvdA) 
de heer A.K. Schoenmaker (Sterk Lokaal  
   Drenthe) 
de heer J.H. Steenbergen (Sterk Lokaal Drenthe) 
mevrouw A. Udinga (VVD) 
mevrouw S.J. Uildriks (D66) 
de heer N.A. Uppelschoten (PVV) 
de heer H. Velzing (Forum voor Democratie) 
de heer C. Vianen (VVD) 
mevrouw R.R.M. Zuiker (Partij voor de Dieren) 
de heer G. Zuur (CDA) 
 
de heer T.H. Corporaal, Statenadviseur 

 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw N. Vedelaar (PvdA) 
de heer H.G. Jumelet (CDA) 
de heer J.N. Kuipers (GroenLinks) 
de heer T. Stelpstra (ChristenUnie) 

Afwezig: 
mevrouw S.D. Kort (STIP) 
 
de heer H. Brink (VVD), gedeputeerde 

https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Financien-Cultuur-Bestuur-en-Economie-FCBE/2023/22-februari/09:30
https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Financien-Cultuur-Bestuur-en-Economie-FCBE/2023/22-februari/09:30
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1./2. Opening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter opent om 9.30 uur de vergadering en heet de aanwezigen welkom. De agenda 
wordt vastgesteld. Er is bij agendapunt 8 een inspreker, de heer A. Stadman namens Lokaal Re-
tailbelang, voor centrumoverleg Provincie Drenthe . 

3. Mededelingen 

Gedeputeerde Kuipers heeft een mededeling over de brief van de Adviesraad Toegankelijkheid 
Drenthe (LIS 18-01-2023, B-2). Hij stelt voor de adviezen in handen van GS te stellen, zodat de ad-
viezen ook opgepakt kunnen worden, zoals die over de toegankelijkheid van het provinciehuis.  

4. Besluitenlijst van de vergadering 18 januari en de lijst van toezeggingen 

Er zijn geen opmerkingen over de besluitenlijst van 18 januari. 
 
Mevrouw Meeuwissen heeft een vraag over toezegging 5 van de toezeggingenlijst: overlast be-
zorgende asielzoekers, de veiligelanders. Dit is op 21 november besproken en de commissaris 
zou de uitkomst van het overleg met diverse partijen delen met PS. En nu speelt het opnieuw op 
in de publiciteit. Nu gaat het over een Nieuw-Weerdinge, eerder ging het over bus- en trein-
overlast, waar de burgemeesters is ook een brief over hebben gestuurd. Dus we zijn eigenlijk 
wel heel erg benieuwd naar wat nu de huidige stand van zaken is en ook wat de rol van de com-
missaris of van het college daarin is richting Den Haag. Deze toezegging staat nog open, dus wij 
willen wel heel graag dat daar verder iets mee gedaan wordt.  
 
Gedeputeerde Vedelaar: Ten aanzien van de bussen en de treinen is er heel intensief overleg ge-
weest, wat geresulteerd heeft tot aanvullende afspraken qua inzet op de perrons, in de bussen 
en op de trein en ook in cofinanciering met het Rijk. In aanvulling op dat wat ik nu met u deel 
en ook in reactie op de toezegging destijds gedaan is, wordt de commissaris gevraagd wat uitge-
breider te reflecteren op dit onderwerp en de huidige stand van zaken. En dat we dat naar u toe 
laten komen.  
 
De besluitenlijst en de lijst van toezeggingen van de vergadering van 18 januari worden conform 
vastgesteld. 

5. Ingekomen stukken 

Toegezonden is een lijst met ingekomen stukken A.1 t/m A. 14, B.1 t/m B.3 en C.1 t/m C.2. 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
De voorzitter: De volgende schriftelijke vragen zijn binnengekomen: 
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N.a.v. A.8: De heer Loof (PvdA):  
Onze complimenten aan het College voor de geslaagde lobby voor het behoud van de kazerne 
in Assen, de versteviging van de kazerne in Havelte en het behoud van rijkswerkgelegenheid. 
De PvdA heeft een enkele vraag over dat laatste onderdeel, de rijkswerkgelegenheid want dat 
lijkt ons nog het meest kwetsbare onderdeel van dit gezamenlijk bestuurlijk voornemen, zoals 
het wordt genoemd. In totaal gaat het om ruim 350 FTE waarover partijen nu nog in gesprek 
zijn, begrijpen wij. Onze vragen hierover: 
- Hoe hard zijn de afspraken hierover?  
- Wat gebeurt er als er onverhoopt geen rijks hub tot stand komt of de bestaande rijksdienst 

wordt niet uitgebreid? 
- Hoe belangrijk is het om de vinger aan de pols te houden en wie doet dat? 
 
Gedeputeerde Jumelet: Hoe hard de afspraken zijn? Het bestuurlijk voornemen is getekend door 
de provincies Drenthe en Overijssel, de gemeenten Westerveld, Assen en Steenwijkerland, de 
staatssecretaris van Defensie de heer Van der Maat en de minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijkrelaties mevrouw Bruins Slot. De Rijkshub die is in zoverre al gerealiseerd, omdat het 
gebouw bij het NS-station al gehuurd is door het ministerie van BZK en de verbouwing inmiddels 
is gestart. Daarnaast is er een toezegging dat de Mandemaat in Assen ook voor € 35 miljoen zal 
worden gerenoveerd. Wij gaan ervan uit dat dit dan ook gebruikt gaat worden. Er zijn daarover 
ook intensieve gesprekken gaande om het ook echt daadwerkelijk in te vullen. We zullen elkaar 
steeds moeten aan blijven spreken op het resultaat.  
 
N.a.v. A.10: de heer Zuur (CDA) 
In de aanbiedingsbrief bij het Jaarplan MKB-fonds staat onder andere ‘Het MKB Fonds verwacht 
in 2023 een economische recessie door onder andere een tekort aan grondstoffen, stijgende 
energieprijzen en krapte op de arbeidsmarkt. Dit zorgt voor grote uitdagingen voor Drentse on-
dernemers, maar zal ook kansen bieden. In de loop van 2022 heeft het MKB Fonds een nieuw 
instrument ontwikkeld: de perspectieflening. Bij deze lening worden zekerheden gevraagd, 
waardoor het fonds minder risico loopt en daardoor een lagere rente kan aanbieden.‘  
Onder andere de NOS berichtte onlangs nog ‘Recessie afgewend, Nederlandse economie groeit 
nog behoorlijk.’ 
 
Vragen:  
1. Kan het College van GS aangeven waarop de verwachting van een recessie is gebaseerd? 
2. Wat is de reden dat er een nieuw instrument zoals de perspectieflening is ontwikkeld? 
3. Is het College van GS het met de CDA-fractie eens dat maatwerk geleverd moet blijven? 
4. Kan het gebruik van bestaand instrumentarium het komende jaar tussentijds gemonitord 

worden en Provinciale Staten daarover gerapporteerd? 
5. Deze nieuwe lening en ook de nieuwe garantielening vereisen meer zekerheden waardoor 

de rente minder hoog kan worden (want minder risico). Maar kan het bedrijfsleven wel vol-
doen aan deze zekerheden? 

6. Gezegd wordt dat het MKB-fonds onvoldoende heeft gepresteerd. Uit de financiële vooruit-
blik op 2023 blijkt het MKB-fonds nog niet beter te presteren op de opbrengsten en de voor-
zieningen, zelfs slechter op beide. Hoe verklaart u dit?  

 
Gedeputeerde Jumelet: Het MKB Fonds verwachte zelf een recessie bij het opstellen van het jaar-
plan eind 2022, niet het college. De perspectieflening is ontwikkeld vanuit de behoefte op de 
markt. Het MKB Fonds probeert zoveel mogelijk in te springen op de behoeften van onderne-
mers door verschillende financieringsmogelijkheden te hebben en aan te bieden. Juist met deze 



 

4 

nieuwe mogelijkheid bieden we nog extra maatwerk. GS is bezig met de voorbereiding voor een 
onderzoek naar de werking van het fonds. De uitkomsten komen eind van dit jaar naar de sta-
ten toe. Wellicht kan het bedrijfsleven niet altijd voldoen aan de gestelde zekerheden, maar als 
het wel kan, is het een mooie mogelijkheid. Als er niet sprake is van zekerheden, dan kan er ook 
met een achtergestelde lening of deelname via aandelen worden gewerkt. Het is zo dat er inder-
daad onvoldoende prestatie aan de orde is, waardoor dus minder financiering wordt verstrekt. 
GS zoekt samen met MKB fonds uit hoe dat komt.  
 
N.a.v. A.11: de heer Pragt (D66) 
Bij het lezen van de Najaarsrapportage 2022 en het jaarprogramma 2023 van het RUD, krijg ik 
het gevoel dat ik gewoon mijn bijdrage over het RUD van 2019 0f 2020 of 2021 of 2022 kan op-
lezen. Ook nu weer lezen we dezelfde punten die aandacht vragen, te hoog ziekte verzuim, 
jaarplanning maar gedeeltelijk gehaald, geplande productie wordt niet gehaald en toch is de 
directie tevreden met de gang van zaken. D66 maakt zich grote zorgen over de RUD en Drenthe 
en de gevolgen voor Drenthe. Kan de gedeputeerde aangeven of er op korte termijn een echte 
verbetering is voor het functioneren van de RUD en dat de productie doelen eindelijk gehaald 
gaan worden? 
 
Gedeputeerde Kuipers: Zijn reflectie: hij ziet nu een dienst die de provinciale taken op kwaliteits-
niveau uitvoert waar de provincie dat verlangt en ook een dienst die er veel steviger bijstaat dan 
4 jaar terug. Misschien zijn we nog niet waar we moeten zijn, maar dat de signalen zoals die 
door de directie en GS worden uitgedragen zeer terecht zijn als er wordt gekeken naar de ont-
staansgeschiedenis en de historie van de RUD. 
 
N.a.v. A12: de heer Omlo (JA21) 
Dank aan het college en in het bijzonder onze commissaris van de Koning, bij het tot stand ko-
men van de uitvoering van de JA21-motie rond de veteranen. Verheugd zijn wij dat er vanuit 
ook de lokale veteranenverenigingen een breed gedragen invulling wordt gegeven aan de 
waardering waar de motie om vroeg. Onze vraag is toch: hoe worden ook de veteranen in Dren-
the bereikt die geen lid zijn van een stichting of andere soorten lokale veteranenverenigingen.  
 
Gedeputeerde Vedelaar: De eerste uitreiking op 1 april gaan we actief onder de aandacht bren-
gen bij de media, waaronder ook de huis-aan-huisbladen. Zo hopen we veteranen te bereiken 
die misschien niet bij die stichting of bij een vereniging aangesloten zijn. En alle ingeschrevenen 
bij het Veteraneninstituut krijgen een brief met de vraag om zich te melden voor deze penning 
als ze daar behoefte aan hebben. 
 
Voorhangprocedure C 1: € 250.000,-- subsidie per jaar voor de jaren 2024 tot en met 2027 te 
verlenen aan initiatiefnemers van het Nationaal Groeifondsvoorstel Universiteit Utrecht ‘Meer 
uren werkt!  
 
Conclusie: de commissie FCBE ondersteunt de intentie van de subsidieverlening en nadat de mi-
nister een besluit heeft genomen, komt dit sowieso terug naar de Staten voor definitief besluit. 
 
Voorhangprocedure C 2: € 150.000,-- subsidie te verlenen aan de Stichting Van Gogh en Dren-
the voor de doorontwikkeling van het Van Gogh huis in Veenoord.  
 
Conclusie: Gedeputeerde Staten kunnen overgaan tot subsidieverlening. 
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6. Rondvraag 

Er zijn geen rondvragen gesteld. 

7. Principebesluit continuering samenwerking met Prolander (zienswijze); brief van het 
college van Gedeputeerde Staten van 22 december 2022 

Gevraagd wordt te besluiten: 
- een zienswijze kenbaar te maken met betrekking tot de continuering van de samenwerking 

met Prolander.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de gegeven zienswijzen positief onder-
steunend is ten opzichte van het principebesluit de samenwerking met Prolander te continueren. 

8. Maatschappelijke effectenstudie Binnenstadfonds Drenthe, Statenstuk 2023-99 

De heer Stadman spreekt in bij dit agendapunt namens stichting Lokaal Retail Belang. Hij vat 
zijn bijdrage samen als: Provincie Drenthe, blijf actief en slagvaardig bij de centrumgebieden in 
Drenthe en blijf betrokken en ondersteun zowel adviserend als zo nodig faciliterend. Onderzoek 
en analyseer een dergelijk groot project nadat de uitvoering volledig is afgerond en de samenle-
ving de verbetering voldoende heeft kunnen ervaren.   
 
(de volledige tekst van de heer Stadman staat vermeld in het transcript van deze vergadering). 
 
Gevraagd wordt: 
1. de aanbevelingen van Decisio, zoals verwoord op blz. 42-43 van het rapport ‘Maatschappe-

lijke effectenstudie binnenstadfonds Drenthe’ over te nemen;  
2. aan Gedeputeerde Staten het verzoek mee te geven met de aanbevelingen rekening te hou-

den bij de inrichting van toekomstige provinciale regelingen met cofinanciering 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat Statenstuk 2023-99 voorlopig als een 
A-stuk door gaat naar de PS-vergadering van 8 maart 2023. Met dien verstande dat er nog door 
de heer Nijmeijer van de Commissie van Onderzoek en mevrouw Slagter (CU) bekeken wordt of 
het besluit van PS steviger is te borgen. 

9. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden, NRK en verbonden partijen 

Bij dit agendapunt spreekt de heer Loof (PvdA) namens de leden van de Statencommissie Finan-
ciën, Cultuur, Bestuur en Economie een woord van dank uit naar de voorzitter Siemen Vegter, hij 
wordt hartelijk bedankt voor zijn voorzitterschap van de commissie gedurende de afgelopen pe-
riode. Hij ontvangt een cadeau en bloemen. 
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10. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 12.02 uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 17 mei. 
 
 
 
Vastgesteld in de Statencommissie vergadering van 17 mei 2023. 
 
 
 
          , voorzitter 
 
 
 
          , Statenadviseur 
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Toezeggingenlijst Statencommissie Financiën, Cultuur, Bestuur en Economie van 22 februari 2023 
     

Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van zaken 

     
Statencommissie korte termijn 

1. Betrekken van 
onderwijsinstellingen bij 
wielerbaan 

Gedeputeerde Brink zegt toe dat hij PS op de 
hoogte houdt van het gesprek met de gemeente 
Assen over de wens van de staten om zoveel 
mogelijk sport en bewegen, opleidingen, 
onderwijsinstellingen te willen betrekken bij de 
wielerbaan. 
 

FCBE 
14-04-2021 

 
 
07-12-2021 
 
 
 
 
 
 
28-03-2023 

Stand van zaken: 
 
Bij brief van 7 december 2021 laat GS weten 
dat de gemeente Assen aan heeft gegeven 
dat het momenteel niet lukt om binnen de 
gestelde kaders de plannen te realiseren. De 
belangrijkste oorzaak zijn de gestegen 
bouwkosten. 
 
De gemeente Assen heeft de provincie per 
brief geïnformeerd over de plannen voor de 
ontwikkeling van een Onderwijs & 
beweegcampus, waar de wielerbaan 
integraal onderdeel van zal worden. Voor 
wat betreft een extra financiële bijdrage 
kan pas uitsluitsel geven worden 
nadat de plannen definitief zijn en de 
besluitvormingsprocessen doorlopen zijn. 
(LIS A27 van 17 mei 2023) 
 
 

2. Concept Universiteit van 
het Noorden 

Gedeputeerde Bijl zegt toe direct na het 
zomerreces te komen met een update over de 
precieze gang van zaken van het concept 
Universiteit van het Noorden. 
 

FCBE 
02-06-2021 

15-09-2021  
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3. Overlast verzorgende 
asielzoekers (veiligelanders)  

Commissaris van de Koning zegt toe de uitkomst 
van het overleg met diverse partijen over de 
overlast verzorgende asielzoekers 
(veiligelanders) te delen met PS. 
 

PS 10-11-
2021 

01-02-2022  

4. Het initiatief van 
Stichting Drugsbeleid om 
een Burgerberaad te 
organiseren. 

Gedeputeerde Kuipers zegt toe dat GS zich nog 
wat extra verdiept in het initiatief van Stichting 
Drugsbeleid om een Burgerberaad over het 
drugsbeleid te organiseren, met het doel om 
een drugsbeleid met minder criminaliteit en 
minder gezondheidsrisico’s te realiseren. Het 
antwoord op dit verzoek door GS zal via een 
afschrift naar PS worden gestuurd.  
 

FCBE 
14-09-2022 

  

5. Toegankelijkheid 
Statenzaal 

Gedeputeerde Jumelet zegt toe dat waar het 
gaat om de toegankelijkheid van het 
provinciehuis ook de Statenzaal zal worden 
meegenomen; de staten zullen hierover worden 
geïnformeerd. 

PS 9-11-
2022 

 √ LIS A.12 Statencommissie 17-05-2023 

 
 
Statencommissie lange termijn (langer dan 3 maanden) 

1. Actualisatie 
Luchtvaartbeleid 

Gedeputeerde Bijl zegt toe dat er een 
actualisatie komt van het provinciaal 
Luchtvaartbeleid. 
 

FCBE 
23-06-2021 

12-02-2021 Stand van zaken 
Vanwege de ontwikkelingen in de 
onbemande luchtvaart en wat dit betekent 
voor het Drentse luchtvaartbeleid, is het 
wenselijk om het nieuwe beleid nog enige 
tijd uit te stellen totdat hier meer bekend 
over is. 
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2. Uitnodigen Nationaal 
coördinator Discriminatie 
en Racisme 

Gedeputeerde Kuipers zegt toe de Nationaal 
coördinator Discriminatie en Racisme uit te 
nodigen voor het najaar van 2022 om met de 
Staten en andere belangstellenden in gesprek te 
gaan over discriminatie en racisme in Drenthe. 
Hij zal hierover in overleg gaan met de 
Statengriffie.  
 

PS 01-06-
2022 

 Stand van zaken 
In het presidium van 31 oktober 2022 is 
afgesproken dat de Nationaal coördinator 
Discriminatie en Racisme uit te nodigen na 
de Statenverkiezingen en voor het 
zomerreces.  

3. Alliantieproject 
Buurtvervoer Midden-
Drenthe 

Gedeputeerde Kuipers zegt toe dat wanneer het 
alliantieproject Buurtvervoer Midden-Drenthe 
een succes is, hij samen met gedeputeerde 
Vedelaar zal onderzoeken of het project vanuit 
de Sociale Agenda en vanuit `mobiliteit verder 
gebracht kan worden. 
 

PS 14-12-
2022 

  

 

Moties 

M2020-12 
Brede Welvaart en 
duurzame 
ontwikkelingsdoelen als 
koers bij maatregelen 
economisch herstel 

Verzoekt het college om: 
- De principes van de brede welvaart en de 17 

duurzame ontwikkelingsdoelen (SDG's) van 
de Verenigde Naties als koers zien bij de 
uitwerking van de maatregelen gericht op 
economisch herstel tijdens als na de corona-
crisis; 

- deze principes en koers te betrekken bij de 
door GS in het najaar te organiseren 
bijeenkomst 'Weg uit de coronacrisis' 

 

PS 01-07-
2020 
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M 2021-41  
‘Burgers betrekken bij 
provinciale financiën’ 

Verzoekt het college om: 
- online presentaties te maken ten behoeve 

van burgers waarin een begrijpelijke uitleg 
wordt gegeven over de wijze waarop de 
financiële huishouding van de provincie 
Drenthe werkt; 

- er ten behoeve van specifieke momenten 
zoals de begroting, voorjaarsnota of de 
jaarstukken, jaarlijks begrijpelijke online 
presentaties worden gemaakt ten behoeve 
van alle burgers. 

 

PS 10-11-
2021 

22-2-2023 Stand van zaken 
Dit onderwerp is besproken in de laatste 
bijeenkomst van de Werkgroep 
Programmabegroting. In 2022 zijn in dit 
verband de bekende ‘infographics’ 
opnieuw verschenen. Voor 2023 wordt 
vanuit de verkiezingen en door het nieuwe 
college bekeken hoe verder vorm gegeven 
zal worden aan deze motie. 

M 2022-30 
Hoge nood in Drenthe 

Verzoekt het college om: 
- Voor 1 juni 2023 in beeld te brengen welke 

mogelijkheden er zijn om aan de behoefte 
van de bezoekers te voldoen en welke 
partijen daarin aan zet zouden zijn; 

- Zo mogelijk met een voorstel te komen hoe 
tot realisatie over kan worden gegaan. 

PS 28-9-2022   

M 2022-37 
Politiek Actief 

Verzoekt het college om: 
- Ingaande 2023 structureel een bedrag van 

25000 euro in te zetten voor het programma 
Politiek Actief; 

- Dit bedrag van 2023 in te dekken vanuit de 
vrije ruimte in de begroting en dit te 
verwerken in de 1e actualisatie van de 
begroting 2023. 

 

PS 9-11-2022   
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M 2022-48 
Internationale Culturele 
Samenwerking voor een 
sterke grensregio 

Verzoekt het college om: 
- Een cultureel evenement te ontwikkelen 

langs de spoorlijn, in samenwerking met de 
Kreis Grafschaft Bad Bentheim en de 
Bentheimer Eisenbahn; 

- Hiertoe een uitgewerkt voorstel aan PS te 
sturen voordat de spoorverbinding Emmen-
Rheine voor personenvervoer wordt 
geopend. 

 

PS 9-11-2022   

M 2023-1 
Provinciale Staten 
Vergaderen op locatie 

Verzoekt het presidium:  
- Er in het volgende 

vergaderseizoen2023/2024zeker vier 
commissievergaderingen ( 2 OGB 2 FCBE ) op 
verschillende locaties in de provincie, zo veel 
mogelijk onderwerp gerelateerd worden 
belegd; 

- bij elk van de 4 commissievergadering een 
haalbaarheid en kostenberaming door de 
griffie wordt voorgelegd aan het presidium. 

- Na de 4 vergaderingen een evaluatie uit te 
laten voeren vanuit de griffie onder 
Statenleden ,GS, Griffie en andere direct 
betrokkenen, en deze evaluatie voor te 
leggen aan het Presidium. 

PS 1-02-2023   

M 2023-2 
Quickscan Drentse lJsbaan 

Verzoekt het college: 
- Een quickscan uit te voeren om de 

mogelijkheden van een overdekte ijsbaan in 
Drenthe in kaart te brengen, inclusief een 
mogelijke locatiekeuze 

- De uitkomsten van de quickscan in 2023 te 
delen met Provinciale Staten 

PS 1-02-2023  Update 4 april 2023 
 
Zie LIS A.29 Statencommissie 17-05-2023 
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M 2023-8 
Zorgen voor spoedeisende 
zorg 

Verzoekt het college: 
- Om zo spoedig mogelijk richting de 

verantwoordelijk minister deze problematiek 
onder de aandacht te brengen en te pleiten 
voor een spoedige opschaling van het aantal 
opleidingsplaatsen voor de SEH’s en 

- Met de partijen vertegenwoordigd aan de 
Drentse gezondheidstafel de consequenties 
van deze personeelstekorten voor de 
toegankelijkheid van zorg in Drenthe en 
mogelijke oplossingen in kaart te brengen 
en hierover de Staten vóór 1 juli 2O23 te 
berichten. 

PS 1-02-2023   

M 2023-10 
Loonkloof 

Verzoekt het college te onderzoeken: 
- of er sprake is van een loonkloof onder de 

werknemers van de provincie Drenthe; 
- hoe groot deze eventuele loonkloof is; 
- welke factoren deze loonkloof verklaren; 

PS 8-3-2023   

M 2023-11 
Geen stakingen ov op 15 
maart 

Verzoekt: 
- Provinciale Staten om het streekvervoer op 

te roepen een andere dag te kiezen dan 15 
maart om te staken. 

- Gedeputeerde Staten spoedig met de 
Drentse gemeenten te overleggen of er nog 
iets organiseert kan worden zodat een 
substantiële groep mensen die slecht mobiel 
zijn en/of een beperking hebben minder 
worden belemmerd in de uitoefening van 
hun stemrecht. 

PS 8-3-2023   
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